



NEW BRUNSWICK MUSEUM
MUSÉE DU NOUVEAU-BRUNSWICK

New Brunswick Museum is [Calling All New Brunswickers](#) – children and adults!

Join our contest for a chance to win a prize to be a part of history in the making. Take this opportunity to record this historic event for future generations. Tell us your stories about the activities, events and thoughts you're experiencing during this pandemic.

Submit your entry (500 words or less) to NBM Archives, 277 Douglas Ave. Saint John, NB E2K 1E5 or Archives@nbm-mnb.ca by July 1, 2020

Musée du Nouveau-Brunswick - [Appel à la population du Nouveau-Brunswick](#) – enfants et adultes!

En participant à notre jeu-concours, vous gagnerez peut-être un prix pour être partie prenante de cette Histoire en train de s'écrire. À vous de jouer : inscrivez cet événement historique dans les annales pour les générations futures. Qu'avez-vous fait, vécu et pensé pendant la pandémie? Dites-le nous!

Envoyez vos productions (500 mots maximum) à Archives du MNB, 277, ave. Douglas, Saint John, NB E2K 1E5 ou à Archives@nbm-mnb.ca avant le 1er juillet 2020.